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Abstract (en)
[origin: WO8202697A1] Cylindrical container bodies, or cans, having welded sideseams are formed from sheet steel blanks (17) having a thin
coating (12) of nickel, or a coating of nickel containing up to about 12% zinc, on each side. The nickel coating (12) extends completely to the edges
of the blanks (17) which are formed into a cylindrical configuration with the side edges slightly overlapping. The overlapped edges of the respective
blanks are then welded, preferably by a wire mash welding process, to produce a welded seam (28) having a thickness substantially less than twice
the thickness of the metal blank. Prior to welding, the nickel-plated steel may be chemically treated in a dichromate or chromic acid solution, with
the chemical treatment (14) also extending completely to the edges to be welded. Power requirements for welding the material are substantially less
than for tin plate.

Abstract (fr)
Des corps de conteneurs cylindriques, ou boites, ayant des joints lateraux soudees sont formes a partir de flans en tole d'acier (17) ayant un
revetement fin (12) de nickel, ou un revetement de nickel contenant jusqu'a environ 12% de zinc, de chaque cote. Le revetement de nickel (12)
s'etend completement jusqu'aux bords des flans (17) qui sont formes avec une configuration cylindrique, les bords lateraux se chevauchant
legerement. Les bords de chevauchement des flans respectifs sont alors soudes, de preference par un procede de soudage continu avec un fil
metallique pour produire un cordon de soudage (28) ayant une epaisseur sensiblement inferieure a deux fois l'epaisseur du flan metallique. Avant le
soudage, l'acier plaque au nickel peut etre traite chimiquement dans une solution d'acide chromique ou de bichromate, le traitement chimique (14)
s'etendant entierement jusqu'aux bords a souder. Les besoins en energie electrique pour souder le materiau sont sensiblement inferieurs a ceux
utilises pour le fer blanc.
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